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 zنقل قول

عبدالله کرمی:

نکونام باید می رفت

بازیکــن ســابق تیم فوتبال فولاد خوزســتان درباره اتفاقــات روزهای اخیر و 
تغییرات روی نیمکت این تیم می گوید: »متأسفانه نتایج خوبی رقم نخورد 
و این دور از انتظارات بود و در ادامه مسیر دیدیم نکونام از فولاد جدا شد، 
به نظر من این تغییرات باید انجام می شــد چون فولاد نتوانســته بود نتایج 
مورد انتظار را کسب کند. اکنون هم که آقای منصوریان برای سرمربیگری 

فولاد انتخاب شده است باید هواداران این سرمربی را بپذیرند.«

سیاوش بختیاری زاده:

مافیای فوتبال پاسخگو باشد

سیاوش بختیاری زاده پیشکسوت فوتبال خوزستان درباره تغییرات روی نیمکت 
نفت مسجدســلیمان می گوید: »تصمیم گیرندگان نفت مسجدســلیمان پس 
از اینکه مطمئن شــدند دیگر امیدی به ماندن نفت در لیگ برتر نیســت به یاد 
مربیــان جــوان خوزســتان افتادند. همان هایی که نفــت را به این روز انداختند و 
همان مافیای فوتبال و همان کسانی که با عوام فریبی نفت را به این روز انداختند 

و این تیم  را به روز سیاه نشاندند باید جوابگوی مردم خوزستان باشند.«

حسین  پورامینی

سرباز شد

حسین پورامینی، هافبک باتجربه فوتبال ایران که سابقه حضور در تیم های 
مختلفی را دارد، به پادگان رفته و خدمت سربازی اش را می گذراند. پورامینی 
ــادان درآمد، اما در نیــم فصل از  ــه عضویــت نفــت آب در ابتــدای فصــل جــاری ب
این تیم جدا شــد و حالا مدتی اســت از لیگ برتر دور مانده اســت. او با توجه 
ــه کســری خدمتــی کــه در اختیار داشــت، باید حــدود 4 ماه به ســربازی برود  ب

و به همین خاطر تصمیم گرفت برای گذراندن این دوران به پادگان برود.

در آینه لیگ
فوتبال ایران

به رگ غیرتم برخورد دیدم تیم های خوزستانی 
قعرنشین هستند

ویسی: صنعت نفت 
نتیجه نگیرد مقصر 
من هستم

در شرایطی هدایت صنعت نفت 
آبادان را به عهده گرفتید که این تیم 
شرایط خوبی ندارد و تنها ۸ بازی تا 

پایان رقابت ها مانده. این کار به نظر 
می رسد ریسک بزرگی است.

ببینیــد مــن در لیــگ یــک، ۲ ، ۳ پیشــنهاد 
خیلی خوب داشتم و می توانستم بروم اما 
به عنوان یک خوزستانی به من برخورد که 
۲ تیم استانم قعر جدول و در خطر سقوط 
هســتند، هر چند ممکن اســت استقلال 
خوزســتان از لیــگ یــک بالا بیایــد و باز هم 
سهمیه استان خوزستان ۲ تا شود اما همه 
چیــز فعــلاً در حــد امــا و اگــر اســت. بــه هــر 
حال فوتبال خوزستان و مخصوصاً آبادان 
و صنعت نفت در همه جای ایران طرفدار 
دارد کــه نبایــد ایــن شــرایط را پیــدا کنــد. 
در این چند ســال هم مســئولان باشــگاه 
صنعت نفت چند بار با من صحبت کردند 
و پیشنهاد دادند. من برنامه هم دادم اما 
نشد بیایم. الان در بدترین شرایط آمدم. 
آن ســال بــا اســتقلال خوزســتان قهرمــان 
شــدیم و ســال بعــد مــن نبودم کــه تیم در 
بدترین شرایط قرار گرفت. به من گفتند 
بیا و من رفتم چون می خواستم به فوتبال 
اســتانم کمــک کنــم. الان هــم احســاس 
خوبــی دارم. جایــی آمــدم کــه حــرف و 
حدیــث نباشــد. مــن دانســته و بــا دیــد باز 
آمدم. تمام تمرکزم را می گذارم که به تیم 
کمک کنم. پایین تر از این که نمی رویم اما 
اگر تیم یک پله هم بالا بیاید به تیم کمک 
کــرده ام. امیــدوارم بــا تمرکــز بــالا بتوانیــم 
ســهمیه آبــادان را حفــظ کنیــم. چــون اگــر 

تیم برود پایین، بالا آمدنش دیگر سخت 
اســت. نمی خواهــم صحبــت کلیشــه ای 
انجــام بدهــم و بگویــم آبــادان شــهر جنگ 
اســت و مــردم مظلومــی دارد. جنــگ مال 
همه ایران بود و نمی گویم مردم بدبختی 
هســتیم چــون اینطور نیســت امــا لیاقت 
این مردم یک تیم آسیایی است. یکسری 
ندانم کاری باعث شد تیم به این روز بیفتد 
و بچه هــا را خــوب جمــع و جــور نکردند اما 
تیم خوبی است. لیاقت مردم خوزستان 
بالاتر از اینهاســت. من نه می گویم تیم را 
نبستم و تیم داغونی تحویل گرفتم و نه به 
دنبال قرارداد و پول هستم. آمدم به مردم 
خوزستان و بخصوص آبادان کمک کنم. 
واقعــاً بــه رگ غیرتــم برخــورد که دیدم تیم 
به این حال و روز افتاده اســت. مســئولان 
باشگاه صنعت نفت هم می دانستند من 
پیشنهاد خوب لیگ یکی داشتم اما آمدم 
تا تمام وجودم را برای تیم بگذارم. از همه 
هم می خواهم به تیم کمک کنند. از همه 
هــواداران، مســئولان و حتــی شــمایی کــه 
قلم به دست دارید. این تیم با تمرکز بالا 
می تواند به ســرانجام برســد. پس باید در 

این راستا همه به تیم کمک کنیم.
در این شرایط که تیم در قعر جدول 
است بدون شک نمی توان قول داد 

اما آیا شما فکر می کنید تیم شانسی 
برای ماندن دارد؟

بلــه، نمی شــود قــول داد. مــن فقــط قــول 
می دهــم بــا تمــام وجــود و تمــام تــوان کار 
کنم. نباید تمرکز من را بهم بزنند. من به 

کمک همه نیاز دارم.
ظاهراً از بازیکنان و نفرات هم راضی 

هستید؟
۱۰، ۱۲ تــا از ایــن بازیکنــان شــاگردان مــن 

بودند و کاملاً آنها را می شناسم. تیم خوبی 
اســت امــا بایــد آسیب شناســی کنیــم کــه 
وقت آن را نداریم. واقعاً تیم خوبی است 
و بازیکنــان باتجربــه و خوبی دارد. پاســور 
خــوب و شــوتزن های قهار. تیم همه چیز 
دارد اما نمی دانم چرا نتیجه نمی گرفت.
 درست است که امید شریفی نسب 

قرار است دستیار شما شود؟
امید شریفی نسب قبلاً توانست تیم امید 
صنعت نفــت آبــادان را قهرمــان کنــد. من 
مربی اش در فولاد بودم و شناخت خوبی 
از هم داریم. بهنام سراج هم می تواند به 
تیم کمک کند. من به باشگاه این نفرات 
را پیشــنهاد دادم امــا هنــوز بــه من جوابی 
ندادنــد. در کل نمی خواهــم تیــم را زیــاد 

دستکاری کنم چون فرصتی نداریم.
 پس کادر فنی قبلی هم ماندگار 

هستند؟
صد درصد.

حتماً بازی های تیم را بررسی کردید 
و می دانید که صنعت نفت بازی های 

۶ امتیازی و مهمی در خانه دارد.
بله، دیشــب )پنجشــنبه شــب( تا صبح با 
پسرم نشستیم و بازی ها را بررسی کردم. 
بــاز هــم می گویم من دانســته آمــدم و اگر 
ایــن تیــم در ۸ بــازی باقــی مانده موفقیت 
کسب نکند، مقصر من هستم. من تمام 
تمرکزم را گذاشتم که به تیم کمک کنم. 
صنعت نفــت در ایــن فصــل در خانه فقط 
۳ امتیــاز کســب کــرد که این خیلی خیلی 
چشم انداز زشتی دارد. جایی که در کوچه 
و خیابان، در پاساژ و همه جا توپ و بحث 
فوتبالــی اســت که چطــور در خانه فقط ۳ 
امتیــاز گرفتنــد؟ امیــدوارم روزهای خوبی 

برای این تیم رقم بزنیم.

تراکتور: به ورزشگاه 
نفت مسجدسلیمان 

نمی رویم

پیــرو حواشــی بــازی دو تیــم نفــت 
نســاجی  و  مسجدســلیمان 
بهنــام  ورزشــگاه  در  مازنــدران 
محمــدی کــه براســاس مشــاهده 
فیلم و شــواهد موجود به ســمت 
اشــیای  میهمــان  تیــم  بازیکــن 
ــده پرتــاب شــده  خطرنــاک و برُنَ
است، باشگاه تراکتور برای حفظ 
جــان و ســلامتی اعضــای تیــم، در 
چهــارم  و  بیســت  هفتــه  دیــدار 
مسجدســلیمان  نفــت  مقابــل 
از بــازی در ایــن ورزشــگاه امتنــاع 
خواهــد کــرد. بنــا بــه اعــلام ایــن 
باشــگاه، علاوه بــر بازیکنان بزرگ 
داخلــی، تراکتــور هشــت مربــی و 
بازیکن خارجی در استخدام خود 
دارد کــه حفــظ امنیــت آنــان نیــز 
بســیار حائز اهمیــت و در اولویت 
است. بار دیگر تأکید می شود که 
باتوجــه بــه ضــرورت حفظ امنیت 
اعضــای تیــم، تراکتــور بــه هیــچ 
عنوان در ورزشگاه بهنام محمدی 
بــه مصاف نفت مسجدســلیمان 
نمــی رود و رونوشــت ایــن نامــه بــه 
آقایــان تــاج رئیــس فدراســیون و 
قنبــرزاده نایــب رئیــس و دبیــرکل 
فدراسیون فوتبال، رئیس کمیته 
انضباطی و همچنین اســتانداری 
تــا  شــده  ارســال  خوزســتان 
تصمیمــات  وقــت  اســرع  در 
اتخــاذ  رابطــه  ایــن  در   مقتضــی 

کنند.
 
 

نفت مسجدسلیمان: 
دنبال بهانه نباشید

باشــگاه نفت مسجدســلیمان در 
بیانیه ای نسبت به بیانیه باشگاه 
تراکتــور واکنــش نشــان داد. در 
اســت:  آمــده  بیانیــه  ایــن  متــن 
»مسجدسلیمان معروف به شهر 
اولین هــا در کشــور و خاورمیانــه 
اســت؛ شــهری کــه فوتبــال بــرای 
اولیــن بــار از ایــن شــهر بــه ســایر 
شــهرهای کشور اشــاعه پیدا کرد. 
اکنون نیز باید خطاب به باشــگاه 
تراکتور که در اقدامی غیرحرفه ای 
و احساســی طبــق صحبت هــای 
بــدون اســاس باشــگاه نســاجی 
عنــوان کــرده به خاطــر حفظ جان 
اعضای تیمش به مسجدسلیمان 
سفر نمی کند، بگوییم شما اولین 
تیمــی نیســتید کــه قــرار اســت در 
شــهر اولیــن فوتبــال بــازی کنیــد، 
تیم هایــی بــا قدمــت بســیاری پــا 
بــه مسجدســلیمان گذاشــته اند 
و در امنیــت کامــل و بــدون هیــچ 
مشــکلی این شــهر را ترک کردند. 
نتیجه گیــری  بــرای  شــما  اگــر 
بــه  شــدن  متوســل  به دنبــال 
عوامــل دیگری هســتید این جای 
خود دارد اما نکته قابل تأمل این 
اســت که مدیرعامل این باشــگاه 
خــود در گذشــته جــزو اعضــای 
نفــت  باشــگاه  مدیــره  هیــأت 
مسجدســلیمان بودنــد و ســؤال 
این است که آقای مدیر چطور آن 
زمــان در مسجدســلیمان امنیت 
بــود و حــالا نــه؟! ضمــن اینکــه 
فرامــوش نمی کنیــم همیــن چنــد 
روز پیــش باشــگاه تراکتــور بــرای 
بــازی در آبــادان دســت بــه چنیــن 
اقداماتی زد و باید بگوییم کارهای 
تیم هــای  تخریــب  بــرای  شــما 
خوزستانی نخ نما شده بود و لطفاً 
تــا ایــن اندازه به مردم فوتبال فهم 
خوزستان و شهر مسجدسلیمان 
به دنبــال  لطفــاً  نکنیــد.  توهیــن 
بهانــه نباشــید و  شــأن فوتبــال را 
بــا صحبت هایــی اینچنینــی زیــر 
ســؤال نبریــد و بگذاریــد مــردم از 

فوتبــال لــذت ببرنــد.«

رضــا عنایتــی دربــاره جدایــی خــود از 
باشگاه نفت مسجدسلیمان می گوید: 
»تجربه نشان داده تغییرات به نفع یک 
تیم نیســت و به ندرت باعث می شــود 
بحران هــا پشــت ســر گذاشــته شــوند. 
تیم هــای نفتــی بــا اینکــه زیرمجموعــه 
وزارت نفــت هســتند، زیرســاخت های 
بســیار ضعیفی دارند و از شــرایط مالی 
خوبــی برخــوردار نیســتند. تیمــی کــه 
نــام نفت روی آن اســت، نباید مشــکل 
مالــی داشــته باشــد و نمی دانــم بــرای 

حل این مشــکل باید چــه کرد. مذاکره 
مــا با دوســتان بیشــتر از یک مــاه طول 
کشــید و من می دانستم شرایط بسیار 
دشــواری خواهــد بــود. مطابــق آنالیزی 
که داشــتم، می شــد کارهایی برای تیم 
انجــام داد. بــا ایــن حــال وقفــه ایجــاد 
شــده به خاطــر جــام جهانــی ۲۰۲۲ و 
دو بــازی حســاس برابــر ملــوان و مــس 
کرمــان را از دســت دادیــم. مدیرعامل 
باشــگاه تــلاش زیــادی می کنــد، امــا 
بــه تنهایــی نمی تــوان مشــکلات تیــم 

بــزرگ نفــت را برطــرف کرد.« ســرمربی 
پیشــین نفــت مسجدســلیمان دربــاره 
تأثیــر لیدرهــای نفت روی مســائل فنی 
ایــن تیــم می گویــد: »ســال های ســال 
اســت کــه ایــن مــوارد تکــرار می شــود 
و نمی دانــم دوســتان چــرا جلــوی ایــن 
مشــکلات را نمی گیرنــد. بعــد از بــازی 
بــا اســتقلال بــه نشســت خبــری رفتــم 
و هنگامــی کــه برگشــتم، انــگار یکــی از 
لیدرهــا بــه رختکــن رفتــه بــود. روحــم 
از ایــن ماجــرا خبــر نداشــت و وقتــی 

خبرنــگاران از مــن ســؤال کردند، گفتم 
چنین مســأله ای نبوده اســت. هشدار 
دادم اگــر دوبــاره چنیــن اتفاقــی تکــرار 
شــود، روی دیگــر مــرا می بینیــد. اگــر 
کســی وارد رختکــن شــود، بــه حریــم 
خصوصــی شــما ورود کــرده اســت. 
کانــون هــواداران مــا فوق العــاده فعــال 
بودنــد و اتفاقــات بــازی با نســاجی برای 
همیــن دو، ســه نفر )لیدرها( بــود. ما با 
برتــری ۲ بــر صفــر بــه رختکــن رفتیــم و 
هنگامــی که همه خوشــحال هســتند، 

کســی باید خصومت شــخصی داشــته 
باشــد کــه چاقو پرتــاب کنــد.« او درباره 
پرتــاب چاقــوی موکت بــر بــه زمیــن در 
جریــان دیــدار نفــت مسجدســلیمان - 
نســاجی این طــور می گویــد: »به خاطــر 
دو یا ســه نفــر، اتفاقاتی افتــاد که نباید 
می افتــاد. نهادهای نظارتــی و انتظامی 
بایــد ورود کننــد و ما اخبار وحشــتناکی 
می شــنویم. جایــگاه دو ســه نفر به هم 
ریختــه اســت و امیــدوارم جلــوی آنهــا 

گرفتــه شــود.«

به خاطر خصومت شخصی چاقو پرتاب کردند

عنایتی: گفته بودم روی دیگرم را می بینند 

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار

آمدم به مردم 
خوزستان و بخصوص 

آبادان کمک کنم. 
واقعاً به رگ غیرتم 

برخورد که دیدم 
تیم به این حال و 
روز افتاده است. 

مسئولان باشگاه 
صنعت نفت هم 
می دانستند من 

پیشنهاد خوب لیگ 
یکی داشتم اما آمدم 

تا تمام وجودم را 
برای تیم بگذارم

صنعت نفت آبادان این فصل برای چهارمین بار کادر فنی اش را تغییر داد. آ نها امید زیادی داشــتند که بتوانند با ادســون تاوارس 
نتیجه بگیرند اما این ســرمربی برزیلی هم نتوانســت کاری از پیش ببرد تا در نهایت بعد از بازی هفته بیســت و دوم از کار برکنار 
شــود. حالا عبدالله ویســی ســرمربی خوزســتانی هدایت زردپوشــان را به عهده گرفته اســت. ویســی می داند کار ســختی دارد اما 

امیدوار اســت که بتواند صنعت نفت را از این شــرایط ســخت نجات دهد.


